

# OAS - SEIT EINEM JAHR NEUES MITGLIED IM HANSE-AEROSPACE VERBAND

**OPERATIONAL AVIATION SOLUTIONS GMBH – EIN PARTNER FÜR PROJEKTE IN DER LUFTFAHRTINDUSTRIE STELLT SICH IHNEN VOR**

## OAS - SINCE ONE YEAR NEW MEMBER OF THE HANSE-AEROSPACE ASSOCIATION

**OPERATIONAL AVIATION SOLUTIONS GMBH – A PARTNER IN THE AVIATION INDUSTRY WILL INTRODUCE THEMSELVES**

OAS ist ein Start-up-Unternehmen, das sich darauf spezialisiert hat, Kunden in der Luftfahrtindustrie bei bestehenden oder neuen Projekten weltweit zu beraten. Die 6 Geschäftsfelder sind Aircraft Cabin Configuration, Consulting, Cabin Upgrade, VIP projects, Innovations for Customers und Operations- und Project Management.

OAS ist spezialisiert auf die gesamte Kabinenkonfiguration, Projektierung für LineFit oder Cabin Upgrade (RetroFit) aber auch für VIP-Kabinenausstattungen und blickt auf 20 Jahre Erfahrung in der Luftfahrtindustrie zurück. Das Start-up arbeitet eng mit den meisten Herstellern von OEM-Kabinenausstattungen und Ausstattungskomponenten zusammen.

Einen großen Schwerpunkt legt OAS auf Innovationen für eine zukunftsorientierte Kabine von morgen. All das verbindet und integriert das Unternehmen in neuen Kabinenkonzepten. OAS arbeitet eng mit anderen innovativen Unternehmen zusammen, hat aber auch ein eigenes Patent für eine berührungslose Toilettentür, welches gerade im RetroFit Projekt leicht zu integrieren ist. Mehr Informationen dazu finden Sie auf der Internetseite von OAS.

Sollten andere Mitgliedsunternehmen aus dem Hanse-Aerospace Netzwerk ein betriebsinternes Projekt wie Umstrukturierung, Part 21J oder 21G oder Part 145 haben, freut sich das Start-up über den Austausch und begleitet Sie gern während der gesamten Projektphase.

OAS is a start-up company that specialises in advising customers in the aviation industry on existing or new projects worldwide. The 6 business areas are Aircraft Cabin Configuration, Consulting, Cabin Upgrade, VIP projects, Innovations for Customers and Operations and Project Management.

OAS specialises in the entire cabin configuration, project planning for LineFit or Cabin Upgrade (RetroFit) but also for VIP cabin equipment and looks back on 20 years of experience in the aviation industry. The start-up works closely with most manufacturers of OEM cabin equipment and outfitting components.

A major focus of OAS is on innovations for a future-oriented cabin of tomorrow. The company combines and integrates all this into new cabin concepts. OAS works closely with other innovative companies, but also has its own patent for a touchless toilet door, which is easy to integrate, especially in the RetroFit project. More information can be found on the OAS website.

If other member companies from the Hanse-Aerospace network have an in-house project such as Restructuring, Part 21J or 21G or Part 145, the start-up is happy to exchange ideas and accompany you throughout the project phase.

[www.operational-aviation-solutions.com](http://www.operational-aviation-solutions.com)